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Kulanpremien 

 

Det framgår av förvaltningens rapporter att Kulanpremien är populär hos de kommunala 

förskolorna och grundskolorna men att den inte nyttjas lika frekvent av de fristående 

aktörerna. I mina kontakter med några av de större fristående aktörerna är de många som 

inte har kännedom om detta generösa kulturbidrag som Stockholms stad erbjuder.  

 

 

 

Jag vill därför fråga följande: 

1. På vilka sätt kommunicerar förvaltningen ut informationen om Kulanpremien till 

fristående förskolor och grundskolor?  

 

2. Har uppföljning gjorts för att undersöka om kommunikationen nått fram till önskade 

mottagare? 

 

3. Har några kontakter tagits med de större fristående aktörerna för att hitta ett effektivt 

informationsflöde? 

 
 
 
Emelie Wassermann (SD)  
 
 
 


